
Dz-07.0021.3.2020 

Protokół nr 17/2020 

z XVII sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 17 marca 2020 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. Obrady odbyły się za zgodą dyrekcji w budynku Szkoły Podstawowej nr 31, przy 

ul. Prusa 18, bezpośrednio sąsiadującym z siedzibą Rady Dzielnicy. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.05, po przywitaniu zebranych oraz po stwierdzeniu obecności 13 członków 

Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób stanowi kworum wystarczające do 

podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący otworzył XVII sesję Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. 

Ad. 2. 

Przewodniczący przedstawił projekt porządku obrad, informując, że zostało złożonych 12 

wniosków, podpisanych przez 1/2 składu Rady, o wprowadzenie projektów uchwał do 

porządku obrad sesji z odstąpieniem od wymogu określonego w par. 27 ust. 3 i 5 Statutu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec. Wnioski zostały kolejno poddane przez przewodniczącego pod 

głosowanie. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej 

projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Olszanica” (pismo 

znak: BP-02-3.6721.381.144.2020.JCI z 03.03.2020) (druk nr 181) został przyjęty 

jednomyślnie – 13 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 

2020 (druk nr 182) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

nr IX/101/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 9 lipca 2019 roku z późn. zm. 

w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec 

na rok 2020 (druk nr 183) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 (druk 

nr 184) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 (druk 

nr 185) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Rade Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 (druk 

nr 186) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego 



planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 (druk 

nr 187) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniosku 

dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy finansowej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 (druk 

nr 188) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

rezygnacji z członkostwa w Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 189) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

rezygnacji z członkostwa w Zarządzie Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 190) został 

przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru członka 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 191) został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami 

za. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyniesienia 

przejścia dla pieszych przez ul. Jodłową na wysokości sklepu SH „Jubilat” (druk nr 192) 

został przyjęty jednomyślnie – 12 głosami za. 

Zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi 

zmianami stanowi porządek obrad sesji. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Dzielnicy VII, odbytej w dniu18 lutego 2020 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Komisja Zieleni 

(druk nr 175, referuje Julia Mach). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego projektu ogródka jordanowskiego przy 

ul. Księcia Józefa - projektodawca Komisja Zieleni (druk nr 176, referuje Julia Mach). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 312/4 

o powierzchni 0,0036 ha, obręb 13 Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi 

w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.2.18.2013) – projektodawca Komisja Planowania 

Przestrzennego i Architektury (druk nr 177, referuje Marek Sikora). 

7. Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.65.2020.KPŁ) - 

projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk nr 178, referuje 

Marek Sikora). 

8. Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 

233.2020.ACZ) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury 

(druk nr 179, referuje Marek Sikora). 

9. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego – projektodawca 

Zarząd (druk nr 180, referuje Szczęsny Filipiak). 



10. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa 

dotyczących budowy chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca 

grupa radnych (druk nr 172 z autopoprawką, referuje Krzysztof Kwarciak). 

11. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Olszanica” (pismo znak: BP-02-3.6721.381. 

144.2020.JCI z 03.03.2020) – projektodawca grupa radnych (druk nr 181, referuje 

Szczęsny Filipiak). 

12. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca Zarząd (druk nr 

182, referuje Szczęsny Filipiak). 

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/101/2019 Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec z dnia 9 lipca 2019 roku z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 – projektodawca 

Zarząd (druk nr 183, referuje Szczęsny Filipiak). 

14. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 184, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

15. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 185, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

16. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 186, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

17. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 187, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

18. Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej 

prognozy Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII 

Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 188, 

referuje Szczęsny Filipiak). 

19. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Zarząd 

(druk nr 189, referuje Szczęsny Filipiak). 

20. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie Dzielnicy 

VII Zwierzyniec – projektodawca Zarząd (druk nr 190, referuje Szczęsny Filipiak). 

21. Projekt uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec – 

projektodawca Przewodniczący Zarządu (druk nr 191, referuje Szczęsny Filipiak). 

22. Projekt uchwały w sprawie wyniesienia przejścia dla pieszych przez ul. Jodłową na 

wysokości sklepu SH „Jubilat” – projektodawca grupa radnych (druk nr 192, referuje 

Witold Górny). 

23. Oświadczenia i komunikaty. 



W trakcie ustalania porządku obrad na salę przybyła radna Julia Mach. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak – na prośbę części radnych, którzy być może nie będą 

mogli zostać do końca sesji - zaproponował, aby procedowanie projektów uchwał rozpocząć 

od spraw związanych ze zmianami personalnymi (druki nr 189, 190, 190). Propozycja 

przewodniczącego została przyjęta przez aklamację. 

Ad 3. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do protokołu z XVI sesji Rady 

Dzielnicy VII, która odbyła się 18 lutego 2020 r., nie zgłoszono wniosków o sprostowanie, co 

jest równoznaczne z jego przyjęciem. 

Ad 19. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak (z członkostwa w Komisji rezygnuje radny Marek Sikora). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Planowania 

Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została uchwalona 

jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XVII/174/2020). 

Ad 20. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak (z pełnienia funkcji 

członka Zarządu Dzielnicy rezygnuje radny Krzysztof Kwarciak). 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Zarządzie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 12 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr XVII/175/2020). 

Ad 21. 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy Szczęsny Filipiak poinformował zebranych, że 

w związku z Uchwałą nr II/3/2018 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 21 grudnia 2018 r. 

określającą liczbę członków Zarządu na 5 osób, w tym Przewodniczący oraz Zastępca 

Przewodniczącego, konieczne jest podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu. 

Powołując się na zapisy statutowe, przewodniczący przypomniał również, że projekt uchwały 

w sprawie wyboru członka Zarządu może zgłosić jedynie Przewodniczący Zarządu, a do 

projektu tego nie ma możliwości zgłaszania poprawek, jak i to, że Rada wybiera członka 

Zarządu zwykłą większością głosów, w obecności co najmniej połowy składu Rady, 

w głosowaniu tajnym, a głosowanie przeprowadza Komisja Skrutacyjna. 

Przed powołaniem Komisji Skrutacyjnej przewodniczący zwrócił uwagę, że osoba 

kandydująca nie może wchodzić w jej skład. Przewodniczący poprosił o zgłaszanie 

kandydatów, proponując, aby Komisja liczyła trzech członków. Propozycja 

przewodniczącego została przyjęta bez sprzeciwu. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłosili się: Andrzej Hawranek, Andrzej Maria Hawranek 

i Grzegorz Naprawski. 

Skład Komisji został przegłosowany en bloc. Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w ww. 

składzie było 13 członków Rady Dzielnicy, przeciw – 0, wstrzymał się – 1. 

Komisja Skrutacyjna wybrała Pana Andrzeja Hawranka na swojego przewodniczącego. 



Przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował projekt uchwały w sprawie wyboru członka 

Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, po czy zapytał kandydata – pana radnego Marka Sikorę 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Marek Sikora wyraził zgodę na kandydowanie, po czym poinformował zebranych o swoich 

zamiarach dotyczących pracy w Zarządzie. 

Julia Mach skierowała pytanie do kandydata. 

Po udzieleniu przez kandydata odpowiedzi, przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Andrzej 

Hawranek przedstawił procedurę głosowania. 

Po przeprowadzeniu głosowania i podliczeniu wyników, przewodniczący Komisji 

Skrutacyjnej Andrzej Hawranek odczytał protokół głosowania, który stanowi załącznik do 

protokołu sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 członków Rady Dzielnicy VII, głosów ważnych oddano 14, 

głosów nieważnych nie oddano. Na kandydata Marka Sikorę oddano 12 głosów, przeciw  - 

1 głos, wstrzymujących się - 1. W wyniku głosowania Pan Marek Sikora uzyskał wymaganą 

większość, a zatem został wybrany na członka Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Szczęsny Filipiak stwierdził, że Rada Dzielnicy VII podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

członka Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec (Uchwała nr XVII/176/2020). 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Szczęsny Filipiak, który w imieniu Zarządu złożył 

poprawkę do projektu, następującej treści: 

1) w treści § 1 słowa: Jednostka organizująca zastępuje się słowami: Jednostka realizująca, 

2)  w uzasadnieniu do uchwały słowa: w całości zastępuje się słowami: m. in. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę do projektu uchwały. Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za 

(Uchwała nr XVII/177/2020). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego projektu ogródka jordanowskiego przy 

ul. Księcia Józefa zreferowała w imieniu projektodawcy Julia Mach. 

W dyskusji głos zabrali: Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Julia Mach. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego projektu ogródka jordanowskiego przy ul. Księcia 

Józefa została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XVII/178/2020). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia części działki nr 312/4 o powierzchni 

0,0036 ha, obręb 13 Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pismo 

znak: GS-01.6840.2.18.2013) zreferował Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również w imieniu 

Zarządu poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

1/ tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 



w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 312/4, obr. 13, jednostka ewidencyjna 

Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840. 

2.18.2013 z 28.02.2020) 

2/ w podstawie prawnej do uchwały skreśla się słowa: z późn. zm., 

3/ treść § 1 uchwały otrzymuje brzmienie: 

Opiniuje się pozytywnie ewentualne zbycie na współwłasność po 1/2 części działki nr 312/4, 

obr. 13, jednostka ewidencyjna Krowodrza, o pow. 0,0036 ha, stanowiącej własność Gminy 

Miejskiej Kraków, położonej przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie, w celu poprawy  

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych składających się z działek nr 312/1 

o pow. 0,0010 ha i nr 313/2 o pow. 0,0120 ha oraz nieruchomości składającej się z działek nr 

312/3 o pow. 0,0026 ha i nr 311/2 o pow. 0,0344 ha, stanowiących własność osób fizycznych. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał poprawkę Zarządu pod 

głosowanie. Została ona przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 312/4, obr. 13, jednostka ewidencyjna 

Krowodrza, położonej przy ul. Królowej Jadwigi w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840. 

2.18.2013 z 28.02.2020) została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 1 przeciw, 

0 wstrzymujących się (Uchwała nr XVII/179/2020). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.65.2020.KPŁ) 

zreferował Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również w imieniu Zarządu poprawkę do projektu 

uchwały, o treści: 

1/ tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.65.2020.KPŁ z 28.02.2020), 

2/ w podstawie prawnej w miejsce słów: § 3 ust. 3 lit f wpisuje się słowa: § 3 pkt 4 lit. a, 

a w miejsce słów: Dz. Urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843 z późn. zm. wpisuje się słowa: t. j. 

Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5469, 

3/ pierwsze zdanie § 1. uchwały otrzymuje brzmienie: 

W związku z trwającą procedurą sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa”, opiniuje się pozytywnie projekt planu, z następującymi 

uwagami: 

Następnie Szczęsny Filipiak we własnym imieniu zgłosił kolejną poprawkę do projektu 

uchwały, w brzmieniu: 

W § 1. dopisuje się kolejny punkt: 

 KDZ.1 należy zmienić na KDD. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji poprawki zostały poddane pod głosowanie 

w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Zarządu została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.65.2020.KPŁ 

z 28.02.2020) została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XVII/180/2020). 



Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie postulatów do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska – Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 

233.2020.ACZ) zreferował Szczęsny Filipiak. Zgłosił on również w imieniu Zarządu 

poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

1/ tytuł uchwały otrzymuje brzmienie: 

w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru „Wola Justowska - Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 233.2020.ACZ 

z 02.03.2020) 

2/ w podstawie prawnej w miejsce słów: § 3 ust. 3 lit f wpisuje się słowa: § 3 pkt 4 lit. a, 

a w miejsce słów: Dz. Urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843 z późn. zm. wpisuje się słowa: t. j. 

Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5469 

3/ pierwsze zdanie § 1. uchwały otrzymuje brzmienie: 

W związku z trwającą procedurą sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska - Hamernia”, opiniuje się pozytywnie projekt 

planu, z następującymi uwagami: 

W dyskusji głos zabrał Krzysztof Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak zgłosił we własnym imieniu poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

W § 1. dopisuje się kolejne punkty: 

 KDW.7 należy połączyć z KDL.3 (ul. Jesionowa) poprzez wyznaczenie co najmniej drogi 

pieszo-rowerowej (KDX). 

 na części działki przy ul. Królowej Jadwigi 221 (MN.19) należy wyznaczyć teren MWi 

poprzez wyznaczenie linii łączącej linie U.6 z MWi.11.  

Julia Mach zgłosiła poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W § 1. Dodaje się następny punkt, w brzmieniu: 

 wnioskuje się by obszar U.7 został podzielony na 2 obszary: U.7 na działce należącej do 

ZBK oraz ZP - działki drogowe wchodzące w obszar obecnie zaznaczony jako U.7. 

Poprawki zostały poddane pod głosowanie w kolejności zgłoszenia. 

Poprawka Zarządu została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Poprawka Szczęsnego Filipiaka została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Poprawka Julii Mach została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Wola Justowska - Hamernia” (pismo znak: BP-02-1.6721.380. 

233.2020.ACZ z 02.03.2020) została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

XVII/181/2020). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego został zreferowany 

w imieniu projektodawcy przez Szczęsnego Filipiaka. 

Przewodniczący zgłosił również we własnym imieniu poprawkę do projektu uchwały, 

w brzmieniu: 



W podstawie prawnej do uchwały w miejsce słów: Dz. urz. Woj. Mał. z 2014 r. poz. 1843 

z późn. zm. wpisuje się słowa: t. j. Dz. U. Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5469. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał poprawkę pod 

głosowanie. Została ona przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie przystąpienia do Budżetu Obywatelskiego została podjęta jednomyślnie – 

14 głosami za (Uchwała nr XVII/182/2020). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta 

Krakowa w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

budowy chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec (z autopoprawką) zreferował 

w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. Zgłosił on również poprawkę do projektu 

uchwały, o treści: 

W załączniku do uchwały, § 2 otrzymuje następujące brzmienie: 

Postuluje się, aby Prezydent Miasta Krakowa przedłożył sprawozdanie z działań podjętych 

w celu wykonania § 1 do dnia 31 października 2020 roku. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak i Witold Górny. 

Wobec braku kolejnych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Krzysztofa Kwarciaka, która została przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie wystąpienia z inicjatywą uchwałodawczą do Rady Miasta Krakowa 

w sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących budowy 

chodników na terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 14 głosami 

za (Uchwała nr XVII/183/2020). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Olszanica” (pismo znak: BP-02-3.6721.381.144.2020.JCI 

z 03.03.2020) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak, Tomasz Jakubowski, Witold Górny, Iwona 

Kubacka i Grzegorz Bała. 

Szczęsny Filipiak złożył poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W § 1 dopisuje się kolejne punkty: 

 dla obszaru ZPw.6 należy wpisać funkcję „tożsame z obszarem ZPw.3”, 

 KDD.2 (ul. Krzyżówka od ul. Podkamyk do ul. Powstania Styczniowego) zmienić na KDW. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji, przewodniczący poddał poprawkę pod 

głosowanie. Została ona przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Olszanica” (pismo znak: BP-02-3.6721.381.144.2020.JCI 

z 03.03.2020) została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr XVII/184/2020). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Witold Górny złożył poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 



W § 4 projektu uchwały, w proponowanej przez projektodawcę nowej tabeli pozycję nr 10. pn. 

„ul. Stachowicza – remont chodnika…” przenosi się na pozycję nr 7. 

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kajfasz, Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Grzegorz 

Bała, Andrzej Hawranek. 

W wyniku dyskusji Witold Górny zmienił w swojej poprawce słowa: pozycję nr 7 na pozycję 

nr 1. 

Po zakończeniu dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie poprawkę Witolda 

Górnego. Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za 

(Uchwała nr XVII/185/2020). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr IX/101/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 9 lipca 2019 roku z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Julia Mach, Krzysztof Kwarciak, Grzegorz Bała, Witold Górny, 

Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr IX/101/2019 Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec z dnia 

9 lipca 2019 roku z późn. zm. w sprawie rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2020 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami 

za (Uchwała nr XVII/186/2020). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2022 została podjęta jednomyślnie (Uchwała nr XVII/187/2020). 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

XVII/188/2020). 

Ad 16. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 



Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

XVII/189/2020)  

Ad 17. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2021 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

XVII/190/2020). 

Ad 18. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Uchwała w sprawie wniosku dotyczącego wprowadzenia do Wieloletniej prognozy 

Finansowej zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do 

realizacji w latach 2020-2022 została podjęta jednomyślnie – 14 głosami za (Uchwała nr 

XVII/191/2020). 

Ad 22. 

Projekt uchwały w sprawie wyniesienia przejścia dla pieszych przez ul. Jodłową na 

wysokości sklepu SH „Jubilat” zreferował w imieniu projektodawcy Witold Górny. Złożył on 

również poprawkę do projektu uchwały, w brzmieniu: 

W uzasadnieniu zdanie: Z uwagi na położenie korzystają z niego codziennie setki osób, w tym 

duża liczba dzieci i osób starszych. 

zastępuje się zdaniem: Z uwagi  na położenie korzysta z niego codziennie wiele osób, w tym 

dzieci i seniorzy. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

poprawkę Witolda Górnego. Została ona przyjęta jednomyślnie – 14 głosami za. 

Uchwała w sprawie wyniesienia przejścia dla pieszych przez ul. Jodłową na wysokości sklepu 

SH „Jubilat” została podjęta stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(Uchwała nr XVII/192/2020). 

Ad 23. 

Krzysztof Jakubowski zapytał o okoliczności dotyczące ustaleń w kwestii przekazania przez 

Radę środków na współfinansowanie wystawy z miejsca straceń na Gliniku. Odpowiedzi 

udzielił Szczęsny Filipiak. W dyskusji na wywołany temat głos zabrali również: Andrzej 

Maria Hawranek, Paweł Kajfasz i Krzysztof Jakubowski. 

Szczęsny Filipiak zreferował pismo Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

S.A. w sprawie ciągłej realizacji Programu inwestycyjnego pn. Budowa Infrastruktury 

Sanitarnej BIS.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           



Krzysztof Kwarciak zapytał o wynik rozmów przewodniczącego na temat wysokości środków 

dla Dzielnic na 2021 rok. Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że raport w tej 

sprawie ma być przedstawiony przewodniczącemu Rady Miasta Krakowa przez Wydział 

Geodezji UMK oraz że w sprawę mają się zaangażować inne wydziały UMK, dysponujące 

dodatkowymi bazami danych. Przewodniczący RMK zobowiązał się również do rozmowy 

z prezydentem miasta na temat ewentualnej zmiany zarządzenia o podziale środków, jednak 

ocenia to jak mało prawdopodobne w tym roku. Powrót do rozmów w tej sprawie nastąpi po 

unormowaniu się sytuacji związanej ze stanem epidemii. W dyskusji głos zabrali Andrzej 

Maria Hawranek i Krzysztof Kwarciak. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 19.11 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 

 

 

 

 

 

 
 


